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青年婦女論壇
連結東亞青年婦女力量
青年婦女論壇（前身為青年論壇）成立於2000年在台灣舉行的第四屆東亞婦女論壇，為東亞婦女論壇其中的一個獨立運作的工作坊。

使命

青年婦女論壇的成立，旨在讓年輕的女性主義者或關注女性議題的東亞區人士，建立一個獨立的空間去進行討論和組織行動。我們希望透過青年婦女論壇的空間，達到以下的目標：
1. 透過一個自由開放的空間，讓參與者就各類議題發聲；
2. 聯繫本地及東亞地區的年輕女性主義者或關注女性議題的人士，一起交流經驗、討論婦女議題、傳播有關女性議題的消息、及組織行動等；
3. 探究女性主義，參與本地及東亞地區的運動。

2003年青年婦女論壇活動

2003年青年婦女論壇於7月舉行，主題是「連結青年力量」，論壇將討論東亞地區青年婦女關心的議題，以及結連青年婦女力量的方法。議題包括青年婦女論壇籌委會的組織及與其地區的結連、以電子媒體作為連結工具等。

東亞地區活動

「凝視女體」是青年婦女論壇的首個跨區域計劃，透過此計劃，東亞地區的年輕女性可以錄象或相片表達當地傳統、流行文化、商業社會、媒體......凝視下的女性身體，反思主流的女性形象，探索及交流有關女體的議題。

「凝視女體」將於2002年９月開始接受報名，東亞地區（中國、香港、日本、澳門、蒙古、南韓、台灣）關注女性議題的青年可以向青年婦女論壇香港籌委會遞交2000年以後完成的或最新的作品，甄選後的作品將於2003年第五屆東亞婦女論壇大會前及當日展出。

本地工作坊

本地工作坊是2003年第五屆東亞婦女青年大會的熱身，主題是解構女性身體形象，讓女性探索自己的身體。工作坊將會於2003年1月於香港舉行，共有兩次。

第一次工作坊：
1. 大眾媒體如何建構女性的（身體）形象？
2. 其建構的是怎樣的形象？
3. 大眾媒體製造了怎樣的性別文化情境來推動主流的女體形像？
4. 女性在媒體文化中擁有怎樣的自主空間？

第二次工作坊：
1. 形式：身體動作、舞蹈
2. 透過是次工作坊，讓參與者重新認識自己的身體，探索身體內在的聲音，建立及發掘自我對身體的獨特關係。

（詳細內容將於稍後公佈，請留意青年婦女論壇的網頁。）

加入青年婦女論壇

本地工作坊、東亞地區活動，以及2003年第五屆青年婦女論壇大會的會議，均歡迎你來參與。參與的形式包括：
1. 只要你是16-35歲，對女性主義、婦女議題有興趣，青年婦女論壇歡迎你以個人身份參與籌委會，一起籌備上述各項活動，或／及製作青年婦女論壇的網頁。
2. 參加上述活動和工作坊，一起與來自不同背景的人士討論女性議題。



聯絡我們
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Networking the Youth
Young Women's Forum


Young Women's Forum (YWF, formerly known as Youth Forum) is an independent workshop of the East Asian Women's Forum (EAWF). It was first launched in the 4th EAWF held in Taipei in September 2000.

Mission 

YWF aims to:
1. Hold an independent space in the EAWF for young feminists and friends in East Asian regions to build up our own agenda and platform of actions;
2. Allow young feminists and friends to join YWF as an individual, who is here to speak for herself/ himself as freely as possible;
3. Create a network for young feminists and friends in the East Asian regions to share information, enhance mutual understanding, and to explore ways for concerted action;
4. Explore creatively the meaning of feminisms, and critically involve ourselves in any form of local activism and regional or global joint action;
5. Carry on YWF as a way of self-training, mutual empowerment, and facilitating conversation with our predecessors. 

Young Women's Forum in 2003

Young Women's Forum will be held in July 2003 with“Networking the Youth” as the main theme. The Forum aims to explore critical issues of young women in East Asian regions and their networking means. The organizing of Young Women's Forum itself, the collaborate with other regions, and the tools for networking will be explored.

Regional Activity

“Visualize Female Bodies”is YWF's first regional joint project. Through this project, young women in East Asian regions could make visible the local visions of female bodies in pop culture, commercial culture and traditional aesthetics in the form of video or photograph. Participants are especially encouraged to rethink about the dominant“ideal female body”, to voice out their visions and to open up a cross-regional dialogue.

“Visualize Female Bodies”will start in September 2002. Young women or people who concern women's issues in East Asian regions (China, Hong Kong, Japan, Macau, Mongolia, South Korea, Taiwan) are invited to submit new or existing works produced form 2000 onwards. All submissions will be screened and exhibit before and during the 5th EAWF in 2003.

Local Workshops

The local workshops are a warm-up exercise for the main forum workshop in 2003. The main theme for the workshops is“deconstructing the socially constructed
image(s) of women, exploring the voices of our bodies”. There will be two workshops to be held in January 2003 consecutively.

The first workshop:
1. How does the media construct women's (body) image(s)?
2. What is/are the image(s)?
3. What kind of gender culture does media create to construct the mainstream female body image(s)?
4. How far can women exert their autonomy in this mediated body culture?

The second workshop:
Through movement and dance, we will explore our bodies from a different perspective so as to build up an anew image of ourselves and our bodies.

(Detail of the workshops will be announced later. Please refer to YWF website for further information.)

Join Us!

We need your participation in local workshops, regional activity, and 2003 Young Women's Forum workshop.

Your participation includes:
1. If you are between 16-35 years of age and are concerned about women's issues, YWC welcome your participation as an individual to organize the above mentioned activities with us or volunteer in the activities;
2. You can also join the workshops to discuss women's issues with participants from the East Asian Region.

Contact Us
Hong Kong contact person: Lucetta Kam (852)9281 9764
ywf_eawf2003@yahoo.com.hk
http://www.eawf.org/eaywf/home.html
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